
Výroční zpráva o činnosti AS FI v roce 2015 

 

Akade i ký se át FI se v ro e  sešel elke  krát.  

. . se uskuteč ilo prv í zasedá í  se átu v ové  vole í  o do í a to ve slože í do . 
RNDr. Jiří Bar at, Ph.D., RNDr. Ja  Bouda, Ph.D., do . RNDr. Vlastislav Dohnal, Ph.D., prof. 

RNDr. Moj ír Křetí ský, CS ., do . RNDr. Pavel Matula, Ph.D. a do . RNDr. Ja  Strejček, Ph.D. 
za za ěst a e a Mgr. Fra tišek Blahoudek, B . Lukáš Ručka a B . Vladi ír Štill za stude ty. 
Předsedou se átu yl zvole  do . Bar at, předsedou stude tské ko ory B . Štill. 

)asedá í se átu . . ylo spoje o se shro áždě í  akade i ké o e. Předseda se átu 
před esl výroč í zprávu o či osti se átu za rok . Děka  před esl a se át ásled ě 
s hválil výroč í zprávu o či osti a hospodaře í fakulty za rok . Děka  také představil 
vý hodiska a á ěty pro Dlouhodo ý zá ěr FI a roky  až . 

. . se át projed al a s hválil rozpočet FI a rok . 

. a . . pro ěhla  kola vol y ka didáta a děka a FI, ka didát e yl zvole . 

3.6. senát s hválil ávrhy děka a a pod í ky pro přijetí ke studiu ve studij í h progra e h 
uskutečňova ý h a fakultě pro akade i ký rok /  a a výši poplatků spoje ý h se 
studie  pro te týž akade i ký rok. Se át dále j e oval zástup e do ko ise pro stravova í 
politiku. 

. a . . pro ěhla  kola ové vol y ka didáta a děka a FI. Ka didáte  yl zvole  prof. 
RNDr. Jiří )latuška, CS . 

Na zasedá í . . děka  předložil se átu k vyjádře í ávrhy a j e ová í proděka ů. Se át 
vyslovil se vše i ávrhy souhlas. Jelikož do . Pavel Matula a do . Jiří Bar at jako astávají í 
proděka i již e ohou půso it v se átu do . Matula rezig oval a pozi i se átora již před 
zasedá í  a e yl k dispozi i áhrad ík, yly vyhláše y doplňují í vol y do za ěst a e ké 
komory. Prof. )latuška a do . Matula přestali ýt také čle y u iverzit ího se átu áhrad ík 

e yl zvole  a proto yly zároveň vyhláše y i doplňují í vol y do akade i kého se átu 
Masarykovy u iverzity. Předsedou se átu yl zvole  do . Strejček, který slí il, že po 

doplňují í h vol á h odstoupí. 

. . se át projed al a s hválil ávrh děka a a j e ová í čle ů věde ké rady. 

Na zasedá í . . se se át poprvé sešel po doplňují í h vol á h, v který h yli zvole i prof. 
RNDr. Iva a Čer á, CS . a prof. RNDr. Mi hal Kozu ek, Ph.D. Do . Strejček odstoupil z pozi e 
předsedy se átu a yl do í z ovu zvole .  



Mi o výše uvede é se se át a posled í h tře h zasedá í h za ýval ávrhe  děka a a 
z ě u statutu spočívají í zej é a v avýše í počtu čle ů se átu a v jeji h postup ém 

o ěňová í. Návrh vyvolal rozsáhlou diskusi, a základě které yla zříze a se át í ko ise 
pro z ě u statutu FI a souvisejí í h doku e tů. Předsedou ko ise yl sta ove  do . 
Doh al a její slože í ylo odsouhlase o a posled í  zasedá í se átu v ro e . Komise 

dosud k ové u ávrhu statutu edospěla, i o ji é vyčkává a doporuče í ke z ě á  
statutu ply ou í  z ového vysokoškolského záko a.  

Podro é i for a e z jed á í Akade i kého se átu FI jsou k dispozici v Doku e tové  
serveru I for ač ího systé u MU (https://is.muni.cz/auth/do/fi/as/). 

 

26. 5. 2016 

do . RNDr. Ja  Strejček, Ph.D. 

Předseda AS FI 

https://is.muni.cz/auth/do/fi/as/

